

SLS Charity Project FERC

Donations to FERC (Foundation for the Education of Rural Children) keep kids in school. Students in need in northern Thailand are given a better opportunity to attend the school years 10 – 12, thus giving them a chance for professional development.

It is not just about money, though. These students are especially motivated because they know there are people who support them and believe in their future.

FERC is a registered foundation supporting children in Northern for the last 20 years.



You can support the SLS Charity Project FERC in different ways:

- **Donate** an amount of your choice to cover part of the cost for one student.
- **Sponsor** a child for the 3 school years with THB 12,000 (CHF 320) for each year, a total of THB 36,000 (CHF 960).
As a sponsor you receive regular updates about ,your‘ child and you have the chance to meet her/him at specific events.
(Details to bank accounts in Thailand and Switzerland (tax exemption in CH) below.)
- **Take part** in the **tombola/raffle** at the SLS Christmas Party 2023 and the **SUPER TOMBOLA/RAFFLE** at the SLS New Year’s Event 2024.
- **Take part in and/or shop** at the FERC booth at the **SLS Chlaus Markt 2023**.

Every baht and franc helps to keep kids in school!

Thank you so very much!



Bank Details:

in Thailand – account no. 5310 955 975

Bangkok Bank, Mr Christian Cron

(please send receipt to treasurer@swisslanna.com)

in Switzerland – IBAN CH88 0076 9439 7745 4200 1

Basellandschaftliche Kantonalbank

FERC Schweiz **Vereinskonto is exempted from tax**

Web: www.fercthailand.org

Contact and Further Information

Eveline Willi (responsible for sponsored student programme)

+66 85 905 6805

sponsorship@fercthailand.org

LINE ID evecnx

SLS Charity Projekt FERC

Spenden an FERC (Foundation for the Education of Rural Children) ermöglichen bedürftigen Kindern in Nordthailand, die Schuljahre 10 – 12 zu besuchen und damit eine bessere Chance auf berufliche Entwicklung zu erhalten.

Es geht jedoch nicht nur um Geld. Diese Jugendlichen sind speziell motiviert, weil sie wissen, dass es Menschen gibt, die sie unterstützen und an ihre Zukunft glauben.

FERC ist eine staatliche registrierte wohltätige Organisation, die seit mehr als 20 Jahren Kinder in Nordthailand unterstützt.



Die verschiedenen Möglichkeiten das SLS Charity Projekt FERC zu unterstützen:

- **Spenden**, mit denen ein Teil der Kosten für ein Kind gedeckt werden können.
- direkte **Unterstützung (Patenschaft)** eines Jugendlichen für die 3 Schuljahre. Pro Jahr sind das THB 12'000 (CHF 320), im Gesamten THB 36'000 (CHF 960). Bei dieser Patenschaft erhältst Du regelmässige Informationen über ‚Dein‘ Kind und hast auch die Möglichkeit, das Kind bei speziellen Anlässen kennenzulernen.
(Details zu den Konten in Thailand und der Schweiz (CH steuerbefreit) siehe unten.)
- **Teilnahme** an der **Tombola** der SLS Weihnachtsfeier 2023 und der **SUPER TOMBOLA** am SLS Neujahrsanlass 2024.
- **Mitmachen und Einkaufen** am FERC Stand am **SLS Chlaus Markt 2023**

Jeder Baht und Franken hilft, Kindern die Schule zu ermöglichen!

Herzlichen Dank!



Bankdetails:

in Thailand - Konto Nr. 5310 955 975
Bangkok Bank, Mr Christian Cron
(bitte Beleg an treasurer@swisslanna.com)

in der Schweiz - IBAN CH88 0076 9439 7745 4200 1
Basellandschaftliche Kantonalbank
FERC Schweiz **Vereinskonto ist steuerbefreit**

Web: www.fercthailand.org

Kontakt und weitere Informationen

Eveline Willi (verantwortlich für sponsored student programme)
+66 85 905 6805
sponsorship@fercthailand.org
LINE ID evecnx